
PROTOKÓŁ Nr XXV/2020

z SESJI RADY MIASTA  odbytej w dniu 17 grudnia 2020 r.

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

(zdalny tryb obradowania)

Sesję rozpoczęto o godz.13.00.

W sesji udział wzięło 20 radnych na ogólną liczbę 23.

1.  Otwarcie Sesji.

2.  Zmiany, uzupełnienia porządku obrad.

3.  Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 26 listopada 2020 r.

4.  Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.

5.  Skargi, wnioski i petycje wpływające do Rady Miasta.

6.  Projekt Budżetu Miasta na 2021 rok.

a. przedstawienie przez Prezydenta Miasta projektu uchwały budżetowej na 2021 r.,

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, 

c. odczytanie opinii Komisji Finansowo-Budżetowej,

d. podjęcie uchwał w sprawie:

1a/XXV/2020 - uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2038

2/XXV/2020 - uchwalenia budżetu miasta na 2021 rok

7.  Podjęcie uchwał w sprawie:

3/XXV/2020 – zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

4/XXV/2020 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Gminą 

Świętochłowice w sprawie realizacji zadania publicznego – organizowania, prowadzenia

i finansowania nauki religii Kościoła Ewangelicko – Augsburskiej w Świętochłowicach dla uczniów 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Miasto Siemianowice Śląskie

5/XXV/2020 -  zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Miastem 

Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielania świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień

w Sosnowcu w roku 2021

6/XXV/2020 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Miastem 

Chorzów w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielania świadczeń na rzecz osób 



nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom 

Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie  w roku 2021

7/XXV/2020 - przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonywanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice 

Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2021

8/XXV/2020 - przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonywanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice 

Śląskie do  Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom 

w Chorzowie  w roku 2021

9/XXV/2020 - przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021

10/XXV/2020 -  częściowej zmiany uchwały Nr 359/2017 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i ustalania odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania

11/XXV/2020 -  częściowej zmiany Uchwały nr 210/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 7 maja 2020 r. w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym z tytułu oddania lokali użytkowych w najem, dzierżawę lub użytkowanie 

przypadających Gminie (Miastu) Siemianowice Śląskie lub jednostkom organizacyjnym, o których 

mowa w art. 9 pkt 3,4 i 13 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U.

z 2019 r., poz. 869 z późn. zm.), w stosunku do podmiotów, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19

12/XXV/2020 -  określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie (Miastu) 

Siemianowice Śląskie lub jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób 

uprawnionych do udzielania ulg

13/XXV/2020 -  ogłoszenia zamiaru połączenia Filii Nr 1 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Anny 

Szaneckiej w Siemianowicach Śląskich z Filią Nr 7 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej



w Siemianowicach Śląskich oraz ogłoszenia zamiaru wprowadzenia zmiany w statucie Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej w Siemianowicach Śląskich 

14/XXV/2020 - uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe – projekt uchwały został wycofany

15b/XXV/2020 - zmian budżetu miasta na 2020 rok.

16/XXV/2020 - zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2038.

17/XXV/2020 - częściowej zmiany Uchwały nr 247/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z 

samoobsługowych toalet publicznych na terenie gminy Siemianowice Śląskie

8. Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2021 r.  i planu pracy Rady Miasta na I półrocze 

2020 r.

9.  Przyjęcie terminarzy posiedzeń i planów pracy Komisji Rady Miasta  na I półrocze 2021 r.

10.  Sprawy informacyjne.                                                                                                                            

11.  Zamknięcie obrad Sesji.

Ad. 1

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula otworzył XXV Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich zwołaną zgodnie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(t. j. Dz. U. z 2020 r., poz. 713) oraz art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r.

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych 

innych ustaw (t. j. Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z późniejszymi zmianami), zwołaną z wykorzystaniem 

środków porozumiewania się na odległość i stwierdził, że na podstawie wykazu obecności 

generowanego z systemu Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał.

Przewodniczący Rady Miasta przywitał: Prezydenta Miasta Pana Rafała Piecha, I Zastępcę 

Prezydenta Miasta Panią Agnieszkę Gładysz, II Zastępcę Prezydenta Miasta Panią Martę Suchanek-

Bijak, Sekretarza Miasta Pana Adama Skowronka, Naczelników Wydziałów, Kierowników Referatów, 

pracowników Urzędu Miasta, mieszkańców oraz radnych. 



Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, iż w skład Komisji Uchwał wchodzą: Pani Aleksandra 

Krążek, Pani Barbara Patyk-Płuciennik, Pan Bartłomiej Pieczykolan, Pan Tomasz Nowara, Pan Łukasz 

Rosicki.

Minutą ciszy uczczono zmarłą śp. Ewę Cabalską radną I kadencji Rady Miasta Siemianowic Śląskich.

Ad. 2

Zmiany, uzupełnienia porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że w terminie 7 dni w dniu 10 grudnia 2020 r. Prezydent Miasta 

skierował pod obrady Rady Miasta projekt uchwały nr 14/XXV/2020 - uchwalenia aktualizacji 

założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe.

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.

Wprowadzenie powyższego projektu uchwały do porządku obrad nie wymagało głosowania Rady 

Miasta. 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że: Radni otrzymali pismo mieszkańca 

Siemianowic Śląskich z uwagami w sprawie projektu uchwały nr 14/XXV/2020 - uchwalenia 

aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe.

Dnia 16 grudnia 2020 r. wpłynął wniosek Prezydenta Miasta dotyczący wycofania z porządku obrad 

projektu uchwały nr 14/XXV/2020 - uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia gminy 

Siemianowice Śląskie w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe.

Wycofanie przedmiotowego projektu uchwały z porządku obrad wymagało głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu wnioskodawcy, jednakże ze względu na problemy 

techniczne Prezydent Miasta zabrał głos w dalszej części Sesji.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta wstrzymał prace nad projektem nr 

14/XXV/2020.



Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że: w dniu 11 grudnia 2020 r. Prezydent Miasta 

skierował pod obrady projekt uchwały nr 15/XXV/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na 2020 

rok oraz projekt uchwały nr 16/XXV/2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2038.

Radni powyższe projekty uchwał otrzymali.

Wprowadzenie do porządku obrad powyższych projektów uchwał wymagało głosowania.

Dodatkowo Przewodniczący Rady Miasta poinformował o wprowadzeniu przez Prezydenta Miasta 

autopoprawek do projektu uchwały nr 15/XXV/2020 w sprawie zmian budżetu miasta na 2020 rok 

o następujących numerach: 15a/XXV/2020 oraz 15b/XXV/2020.

Radni powyższe autopoprawki do projektu uchwał otrzymali.

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Prezydent Miasta przekazał autopoprawkę 

do projektu uchwały nr 1/XXV/2020 - uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2038 o numerze 1a/XXV/2020.

Radni powyższą autopoprawkę do projektu uchwały otrzymali.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 16 grudnia 2020 r. wpłynął wniosek  Prezydenta 

Miasta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 17/XXV/2020 w sprawie 

częściowej zmiany Uchwały nr 247/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z 

samoobsługowych toalet publicznych na terenie gminy Siemianowice Śląskie.

Radni powyższy projekt uchwały otrzymali.

Wprowadzenie powyższego projektu uchwały wymagało głosowania Rady Miasta. 

Po informacji dotyczącej zmian w uzupełnieniu porządku obrad głos zabrał Prezydent Miasta. 

Wypowiedź dotyczyła zasadności wycofania projektu uchwały nr 14/XXV/2020  w sprawie 

uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia gminy Siemianowice Śląskie w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe z porządku obrad w związku z listem mieszkańca miasta 

Siemianowic Śląskich.



Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Prezydenta Miasta dotyczący 

wycofania z porządku obrad projektu uchwały nr 14/XXV/2020.

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0   

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu          

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła decyzję o wycofaniu z prządku 

obrad sesji projektu uchwały nr 14/XXV/2020.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad sesji o projekt 

uchwały nr 15/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad sesji o projekt 

uchwały nr 15/XXV/2020.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad sesji o projekt 

uchwały nr 16/XXV/2020.

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/



Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad sesji o projekt 

uchwały nr 16/XXV/2020.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad sesji o projekt 

uchwały nr 17/XXV/2020.

głosowanie:

za              -          14

przeciw     -           5

wstrzym.   -           1

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uzupełniła porządek obrad sesji o projekt 

uchwały nr 17/XXV/2020.

Innych propozycji zmian porządku obrad nie zgłoszono.

Ad. 3

Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miasta z dnia 26 listopada 2020 r.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nie wpłynęły uwagi do protokołu z dnia

26 listopada 2020 r.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miasta

z dnia 26 listopada 2020 r. 

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           1

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż Rada Miasta zatwierdziła protokół z dnia 26 listopada 

2020 r. 



Ad. 4

Prezydent Miasta Pan Rafał Piech złożył informację z działalności w okresie międzysesyjnym.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Radnym, którzy zwracali się z zapytaniami do 

Prezydenta Miasta.

Dyskusja:

Pani Karina Siwiec – Magielnicka

Pan Rafał Piech

Pan Grzegorz Mól

Pani Małgorzata Gościniak

Pan Rafał Piech

Ad. 5

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do Rady Miasta wpłynęło pismo Pana Sławomira 

Czecha adresowane do Przewodniczącego Rady Miasta, zatytułowane jako petycja.

Pismo zostało przekazane Radnym.

W treści pisma podniesiono, iż nikt nie może być dyskryminowany w życiu społecznym lub 

gospodarczym z jakiejkolwiek przyczyny. Autor pisma zwrócił się do Rady Miasta o podjęcie 

uchwały w powyższej sprawie. 

Uzyskano opinię radcy prawnego, z której wynikało, że pismo dotyczyło zmian przepisów prawa na 

poziomie ustawowym. Radca prawny zaproponował przekazanie pisma do określonych podmiotów 

według właściwości, to jest Kancelarii Sejmu oraz Kancelarii Prezesa Rady Ministrów. 

Dyskusja:

Pani Małgorzata Gościniak

Pan Adam Cebula

Pan Paweł Siegel

Pan Adam Cebula

Pan Paweł Siegel

Pan Adam Cebula

Pan Łukasz Rosicki



Pan Adam Cebula

Pan Marcin Janota

Pan Paweł Siegel

Pan Adam Cebula

Pan Marcin Janota złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do  głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek formalny Pana Marcina Janoty

o zakończenie dyskusji i przejście do głosowania.

głosowanie:

za              -          12

przeciw     -           5

wstrzym.   -           3

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż Rada Miasta przyjęła wniosek formalny Pana Marcina 

Janoty o zakończenie dyskusji.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie skierowania petycji do Kancelarii Prezesa 

Rady Ministrów oraz  do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej jako organu właściwego do rozpatrzenia.

głosowanie:

za              -          13

przeciw     -           5

wstrzym.   -           2

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, iż Rada Miasta postanowiła przesłać petycję Pana 

Sławomira Czecha zgodnie z właściwością do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów oraz Sejmu 

Rzeczpospolitej Polskiej. 

Ad. 6

Projekt Budżetu Miasta na 2021 rok



Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Zanim zaczniemy procedowanie przedstawię Państwu jak chciałbym pracować. Jest to zgodne          

z Uchwałą Nr 734/2010 Rady Miasta Siemianowic Śląskich. Jeżeli ktoś miałby jakieś uwagi to bardzo

bym prosił aby pojawiły się obecnie. Otóż Szanowni Państwo zgodnie z tą uchwałą przyjętą w 2010 

roku mamy następującą procedurę budżetową: podpunkt a: przedstawienie przez Prezydenta 

Miasta projektu uchwały budżetowej na 2021 r., następnie musi nastąpić odczytanie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach, później w podpunkcie c. odczytanie opinii Komisji 

Finansowo-Budżetowej, następnie Szanowni Państwo będzie możliwość zabrania głosu                i 

przedstawienia oświadczeń. W pierwszej kolejności swoje oświadczenia będą wygłaszać 

przedstawiciele poszczególnych Klubów, mamy 4 Kluby. Po przedstawieniu stanowisk klubowych 

Radni mogą występować indywidualnie. Następnie przejdziemy do głosowania nad wieloletnią 

prognozą finansową, aha poproszę o opinię Komisji projekt o numerze roboczym 1a/XXV/2020,      

a następnie przejdziemy do jego głosowania. Później będzie projekt 2/XXV/2020 w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta na 2021 rok. Czyli bardzo bym prosił, żeby Państwo opinie poza Komisją

Finansowo- Budżetową, bo ona będzie odczytana w podpunkcie c, ale pozostałe Komisje żeby 

przedstawiły zarówno stosunek Komisji do projektu 1 oraz od razu 2, a następnie przegłosujemy 

albo też nie projekt uchwały o numerze roboczym 2 czyli uchwalenie budżetu miasta na 2021 rok. 

Później oddam głoś Panu Prezydentowi i ogłoszę 10 min przerwę. Czy są jakieś uwagi jeśli chodzi o 

procedowanie nad uchwaleniem budżetu miasta na 2021 rok. Nie widzę, a w związku z tym 

zgodnie z pkt. 10 załącznika do uchwały 734/2010 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej przechodzimy do realizacji następującego punktu: podpunkt a. przedstawienie przez 

Prezydenta Miasta projektu uchwały budżetowej na 2021 r. Pani Prezydencie czy chce Pan obecnie 

zabrać głos ? Nie widzę Pana Prezydenta. Panie Prezydencie czy Pan chciałby zabrać głos  w tym 

podpunkcie ? 

Prezydent Miasta Pan Rafał Piech 

Tak. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta



Proszę bardzo.

Prezydent Miasta Pan Rafał Piech

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Państwo jeżeli chodzi o kwestię budżetu miasta, 

projektu budżetu na 2021 rok muszę powiedzieć, że na pewno nie był to łatwy budżet, nie jest to 

łatwy projekt. Cała praca gdzieś tam skupiona na dopracowaniu i spięciu go wymagała pewnej 

takiej ekwilibrystyki. Biorąc pod uwagę obecną sytuację jak i sytuację myślę kolejnych kilkunastu 

miesięcy w przyszłym roku. Wiemy, że nie będzie prosto. Doskonale wiecie, że kilkanaście 

inwestycji też musieliśmy z roku 2020 ściągnąć i przesunąć na lata kolejne. Oczywiście to wsparcie 

ze strony Rządu troszkę nam tą sprawę rozwiązuje, pomaga nam w tym, ale tak naprawdę sami nie 

wiemy, bo będziemy cały czas pracować na takim żywym organizmie. Jak wiecie te autopoprawki 

się pojawiają co miesiąc czasem co drugą sesję. Myślę, że podobna sytuacja czeka nas w przyszłym 

roku. Tym bardziej, że ta sytuacja będzie dynamiczna. Mówi się o kolejnym rzucie, trzecim tej 

pandemii. Miejmy nadzieję, że tak nie będzie. Wszyscy mamy takie nadzieje, ale to jest troszkę na 

dzień dzisiejszy wróżenie z fusów więc na pewno tutaj z tego miejsca chciałbym podziękować 

mojemu zespołowi. Służbom finansowym za przygotowanie, zaangażowanie. No i oczywiście 

podziękowania dla naszego Henia, naszego Skarbnika, który już jest po tamtej stronie i myślę, że już

teraz patrzy z góry i wspiera, że pomimo tej choroby, tego wszystkiego cały czas do końca myślał o 

tym budżecie. Mówił Rafał musimy go spiąć, nie ma czasu, ja nie mogę iść na L-4, ja muszę to 

dokończyć. Więc dziękujemy Ci też Heniu za zaangażowanie, za to, że do końca wkładałeś w to 

serce. Pomimo tych wielu trudności te inwestycje się tam pojawiają i będzie dzięki temu wsparciu 

zdecydowanie wiele więcej. Więc tak naprawdę w tym roku 2021 też będzie się działo. Myślę, że 

będzie się czym pochwalić. Miejmy nadzieję, że pandemia nie pokrzyżuje nam planów i będzie 

można realizować te inwestycje, będzie można normalnie funkcjonować, nie dojdzie do 

całkowitego lockdownu tak jak to stało się teraz  u naszego sąsiada w Niemczech. Miejmy nadzieje, 

że u nas będzie już tendencja tylko spadkowa i przyszły rok będziemy mogli już w miarę normalnie 

funkcjonować. Więc  z mojej strony moi drodzy to wszystko. Liczę też na wasze wsparcie i poparcie 

tego budżetu. Szczególnie w tak trudnej sytuacji jaka jest w roku 2020, a będzie w roku 2021. 

Dziękuję bardzo.

     



Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękuję Panu Prezydentowi. W ten sposób został zrealizowany podpunkt a) przedstawienie 

przez Prezydenta Miasta projektu uchwały budżetowej na 2021 r. Obecnie przechodzimy do 

podpunktu b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zawsze tym zajmował się 

Skarbnik Miasta. Pani Prezydencie kto obecnie odczyta opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej ? 

Prezydent Miasta Pan Rafał Piech

Opinię Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Katowicach odczyta Zastępca Skarbnika Miasta Pani 

Joanna Grzesiok.

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Udzielam głosu Pani Zastępcy Skarbnika Pani Joannie Grzesiok. 

Pani Joanna Grzesiok Zastępca Skarbnika Miasta odczytała:

-Uchwałę Nr 4200/III/249/2020 z dnia 7 grudnia 2020 roku III Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 

Siemianowice Śląskie projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok wraz z uzasadnieniem

                                             / uchwała stanowi załącznik protokołu/ 

- Uchwałę Nr 4200/III/250/2020 z dnia 7 grudnia 2020 roku III Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu, 

przyjętego w projekcie uchwały budżetowej na 2021 rok Prezydenta Miasta Siemianowice Śląskie

         /uchwała stanowi załącznik protokołu/

- Uchwałę Nr 4200/III/251/2020 z dnia 7 grudnia 2020 roku III Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 

Siemianowice Śląskie projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-

2038



                                           /uchwała stanowi załącznik protokołu/

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękujemy Pani Zastępcy Skarbnika Pani Joannie Grzesiok. Serdecznie dziękujemy.                 

Na tym Szanowni Państwo wypełniliśmy podpunkt b) odczytanie opinii Izby Obrachunkowej              

w Katowicach. Następnie przechodzimy do podpunktu c) odczytanie opinii Komisji Finansowo- 

Budżetowej. 

Pan Wojciech Matczak Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej odczytał poniższą opinię:

Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady  Miasta  Siemianowic  Śląskich 

w sprawie projektu budżetu na 2021 rok oraz

 projektu wieloletniej prognozy finansowej na  lata  2021- 2038

Zgodnie z art.238 ust.1.ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (t.j. Dz. U. z 

2019 roku, poz. 869 z późn. zm.) Prezydent Miasta Siemianowice Śląskie w dniu 16 listopada 2020 

roku przedłożył projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Radzie Miasta Siemianowic 

Śląskich. Na podstawie uchwały Rady Miasta Siemianowic Śląskich nr 734/2010 z dnia 28 

października 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej wraz ze zmianami, 

zgodnie z art. 238 ustawy z dnia  27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (t. j. Dz. U. z 2019 

roku, poz. 869 z późn. zm.) Komisja Finansowo – Budżetowa przedkłada Radzie Miasta Siemianowic

Śląskich opinię końcową o projekcie uchwały budżetowej na rok 2021 przedstawionej przez 

Prezydenta Miasta oraz projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021

– 2038. Po szczegółowej analizie przedłożonego projektu budżetu miasta na rok 2021 oraz 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2038 Komisja Finansowo- Budżetowa pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały budżetowej na 2021 r. przedłożony przez Prezydenta Miasta 

Siemianowice Śląskie oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2038. 

UZASADNIENIE:

Komisja Finansowo– Budżetowa na posiedzeniach w dniach 25 listopada oraz 2 grudnia 2020 r. 

dokonała analizy przedłożonych projektów uchwały budżetowej na 2021 rok oraz projektu 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021 -2038. 



Komisja Finansowo – Budżetowa po wysłuchaniu zaproszonych gości oraz szczegółowym 

zapoznaniu się z projektami w/w uchwał,  opiniami Komisji Rozwoju Miasta i Inwestycji, Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Polityki Społecznej, które stanowią integralną część opinii stwierdza co 

następuje:

1. Dochody budżetu miasta wynoszą 421.184.979 zł. w tym:

dochody bieżące 387.092.350 zł.

dochody majątkowe  34.092.629 zł. 

2. Wydatki budżetu miasta wynoszą  432.684.979 zł. w tym:

wydatki bieżące  386.870.465 zł.

wydatki majątkowe  45.814.514 zł.

3. Planowany deficyt 11.500.000 zł. zostanie pokryty przychodami z zaciągniętego kredytu.

4. Planowane przychody budżetu miasta 12.500.000 zł.

5. Planowane rozchody budżetu miasta 1.000.000 zł.

6. Limit zobowiązań z tytułu zaciąganego kredytu: 

na pokrycie deficytu budżetu miasta ( 11.500.000 zł) oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań (1.000.000 zł) w wysokości 12.500.000 zł.

7. Stan zadłużenia miasta 110.900.000 zł.

8. Planowane kwoty długu przedstawione w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2021 – 2038 

spełniają wymogi art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych.

9. Projekt budżetu pod względem merytorycznym obejmuje możliwe do uzyskania dochody własne

Miasta oraz wydatki na realizację obligatoryjnych zadań własnych jak też zadań zleconych. 

10. Mając na uwadze długoterminowe skutki ekonomiczne pandemii COVID-19 Komisja 

Finansowo- Budżetowa ma nadzieję na pełne zrealizowanie planu dochodów z tytułu podatków PIT

i CIT. Ponadto biorąc pod uwagę coroczne dopłaty do niepublicznych jednostek oświatowych, co 

jest wydatkiem obligatoryjnym, Komisja apeluje o wypracowanie skutecznych narzędzi kontroli nad

wydatkami przedmiotowych jednostek. Komisja Finansowo- Budżetowa pozytywnie opiniuje plan 

przyszłorocznych inwestycji drogowych uwzględniających zrównoważony plan modernizacji 

infrastruktury drogowej. Ponadto Komisja wyraża pozytywną opinię dotyczącą wydatków 

inwestycyjnych w wysokości 45 814, 514 zł. Należy natomiast zauważyć, że część zaplanowanych 

wydatków stanowią niezrealizowane pozycje z poprzedniego roku.

11. Po analizie całości materiałów przedłożonych do zaopiniowania Komisja Finansowo –



Budżetowa stwierdza, że projekt uchwały budżetowej jest kompletny, został  sporządzony w pełnej 

szczegółowości klasyfikacji budżetowej w zakresie dochodów i wydatków zgodnie z wymogami art. 

212 i art. 214 ustawy o finansach publicznych, a materiały towarzyszące mu pozwalają ocenić 

pozytywnie zamierzenia Prezydenta w zakresie realizacji zadań Miasta Siemianowice Śląskie.

Biorąc powyższe pod uwagę Komisja Finansowo-Budżetowa postanowiła jak w sentencji.

Głosowanie: za - 3   przeciw- 0 , wstrzymujących- 0. 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2021 rok

  za  – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 0.

- projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2038.

  za  – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 0.

Dziękuję serdecznie.

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo serdecznie dziękuję Panu Przewodniczącemu Matczakowi. Na Pana ręce Panie 

Przewodniczący podziękowania dla wszystkich członków Komisji. Chciałbym także podziękować 

pozostałym Radnym, którzy wszyscy pracowali przy budżecie, bo przecież jakby wnioski                      

i przemyślenia ze wszystkich Komisji trafiają do Państwa Komisji i Państwo jakby ostatecznie 

zabieracie głos. Dziękuję także wszystkim pracownikom Urzędu Miasta zaangażowanym w prace 

nad budżetem. Pozdrawiamy Cię Heniu serdecznie. Miejmy nadzieję, że trudne czasy na pewno się 

skończą i przyjdzie nam normalnie w następnych latach już pracować. Szanowni Państwo na tym 

wyczerpaliśmy podpunkty a), b) i c). Obecnie przechodzimy do stanowisk i oświadczeń Klubów oraz

indywidualnych Radnych. Tak jak już powiedziałem zaczniemy od oświadczeń i stanowisk klubów. 

Bardzo proszę osoby, które w imieniu Klubu będą występować o to aby zgłaszały się obecnie do 

głosu. Mam już 3 zgłoszenia. Udzielam głosy Panu Przewodniczącemu Grzegorzowi Jurkiewiczowi. 

Proszę bardzo.  



Pan Grzegorz Jurkiewicz odczytał stanowisko Klubu Radnych Samorządowcy 2018.

/Stanowisko Klubu Radnych Samorządowcy 2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu./

Pan Adam Cebula

Bardzo dziękuję Panu Przewodniczącemu. Obecnie Przewodniczący Klubu Pan Marcin Janota – 

Przewodniczący Klubu Radnych SMS. Udzielam głosu. 

Pan Marcin Janota odczytał stanowisko Klubu Radnych SMS.

/Stanowisko Klubu Radnych SMS stanowi załącznik do protokołu./ 

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję Panu Przewodniczącemu. Obecnie udzielam głosu Pani Przewodniczącej Danucie Sobczyk.

Pani Danuta Sobczyk odczytała stanowisko Klubu Radnych PiS.

/ Stanowisko Klubu Radnych PiS stanowi załącznik do protokołu./

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Bardzo dziękuję. Do głosu w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej zgłosiła się 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Karina Siwiec- Magielnicka. Pani Przewodnicząca 

udzielam głosu.

Pani Karina Siwiec- Magielnicka odczytała stanowisko Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej.

/Stanowisko Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej stanowi załącznik do protokołu./

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję bardzo Klubowi Koalicji Obywatelskiej. Proszę aby te wszystkie stanowiska klubowe 

dotarły do Biura Rady, ponieważ my jak wysyłamy sprawozdanie stenograficzne do Regionalnej Izby



Obrachunkowej także bym prosił o jak najszybsze dosłanie stanowisk, które przed chwilą zostały 

odczytane. Chciałem także powiedzieć, że umówię się na rozmowę z Panem Prezydentem

w sprawie niedostarczenia informacji Koalicji Obywatelskiej dot. oświaty. Szanowni Państwo 

wszystkie 4 Kluby zabrały głos. Obecnie czy ktoś chciałby indywidualnie zabrać głos i przedstawić 

swoje stanowisko? Udzielam głosu Panu Przewodniczącemu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 

Panu Andrzejowi Gościniakowi. 

Pan Andrzej Gościniak

/ Indywidualne stanowisko Radnego Andrzeja Gościniaka stanowi załącznik do protokołu/

Pan Adam Cebula Przewodniczący Rady Miasta

Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Nie mamy więcej zgłoszeń, a w związku z tym przechodzimy

do podpunktu d) podjęcie uchwał w sprawie.

projekt uchwały:

1a/XXV/2020 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2038

Opinie Komisji: 

Komisja Polityki Społecznej – za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Finansowo-Budżetowa – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 0

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Rewizyjna – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 0.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 1a/XXV/2020 w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2038.

głosowanie: za                -             16

przeciw       -              3

wstrzym.     -              1

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2038.



                        /głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

projekt uchwały:

2/XXV/2020 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na 2021 rok

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Finansowo-Budżetowa – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 0

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – za – 3, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Rewizyjna – za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 1.

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały 2/XXV/2020 w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta na 2021 rok

głosowanie: za                -             16

przeciw       -              3

wstrzym.     -              1

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu miasta na 2021 rok.

                        /głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Pan Rafał Piech Prezydent Miasta

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący, szanowni radni, szanowni państwo, drodzy 

współpracownicy, bardzo dziękuję za to zaufanie i poparcie tego projektu budżetu na 2021 rok, moi

drodzy ale zanim jeszcze dokończę te podziękowanie i podziękuję też poszczególnym jednostkom    

i wam radnym  za to zaufanie i wsparcie pozwólcie, że pokrótce się odniosę do tych pewnych 

sugestii. Moi drodzy pamiętam jak kilka lat temu sam pan przewodniczący Gościniak twierdził, że 

tutaj nie ma się co zastanawiać to jest ostatnia szansa żeby pozyskać środki zewnętrzne musimy też

zaciągać pewne zobowiązania aby zabezpieczyć środki na wkłady własne, to się moi drodzy stało, 



mamy kilkaset milionów pozyskanych środków zewnętrznych na te kwoty, potężne kwoty były 

potrzebne, wkłady własne, więc to jest jak gdyby jeden aspekt, jedna kwestia. Kolejna rzecz  moi 

drodzy Szpital Miejski, doskonale wiemy, że średnio 6 milionów rocznie generuje straty i to nie 

generuje ze względu na złe zarządzanie szpitalem tylko wiemy, że od dekad szpitale są nie, 

procedury w szpitalach są niedoszacowane, mamy straty na poziomie 6,7,8,5 milionów, łatwo moi 

drodzy policzyć ostatnie 6 lat od 2015 roku to jest około 35 milionów mniej lub troszkę więcej 

wpompowaliśmy żeby szpital dalej funkcjonował. To były również państwa sugestie, pamiętacie, że 

rozmawialiśmy na temat szpitala i dalszego jego funkcjonowania, żaden Radny nie powiedział, że 

szpital trzeba zlikwidować, poddać w upadłość, tylko wszyscy jednogłośnie, tak jak zresztą ja, cały 

zespół współpracowników stwierdziliśmy, że szpital trzeba ratować. Taka była nasza wspólna 

decyzja więc od tego zadłużenia, od tych 50 milionach, o których mówicie od 2015 roku, które 

zostały zaciągnięte na te odejmijcie sobie te trzydzieści kilka milionów na ratowanie szpitala 

miejskiego to już zostaje dwadzieścia milionów. Więc tak naprawdę zastanawiam się gdzie kończy 

się populizm a gdzie zaczyna się merytoryka. Nie zapomnę jak byłem oczywiście radnym, też takim 

niedoświadczonym radnym, próbowałem gdzieś tam ten populizm wykorzystywać przy obligacjach 

i tutaj muszę przyznać Panu prezydentowi Guzemu, że to był bardzo dobry ruch zaciągając te 

obligacje, emitując je i najważniejsze przyznać się do błędu, że gdzieś rozpoczyna się populizm         

a gdzieś tak naprawdę powinna się skończyć i powinna się zacząć merytoryka i konstruktywna 

dyskusja, nie wiem, lokalne jakieś używanie pustych sloganów, które nic nie wnoszą. Ja 

zaciągnąłem kredyt trzysta sześćdziesiąt tysięcy na zakup domu i oddam siedemset tysięcy i to jest 

normalne. 

Platforma Obywatelska zaciągnęła i zadłużyła państwo na 600 miliardów za swoich rządów, kto to 

spłaci? My, czy nasze dzieci a może nasze prawnuki, czy to jest coś złego, Nie tak funkcjonuje 

gospodarka, niestety tak to wygląda żeby się rozwijać, żeby rodziny mogły kupować auta, domy 

zaciągają zobowiązania, zaciągają sto tysięcy, oddają sto czterdzieści tysięcy, zaciągają pięćset 

tysięcy na kredyt hipoteczny na zakup domu, oddają milion to jest jakiś dramat? to jest populizm? 

Czy to jest fakt, że jest takie oprocentowanie. Jak państwo wiecie Gmina kiedy zaciąga 

zobowiązanie jest zobowiązana przeprowadzić postępowanie przetargowe. I tak naprawdę 

wybieramy wśród kilku, kilkunastu ofert i wybieramy najkorzystniejsze warunki. Prezydent sobie 

nie mówi a weźmiemy sobie ten kredyt bo jest super,  bo nie bardzo, że jest sto procent, że to jest 

nie wiadomo jaki bankier, że bierze sto procent więcej nie, bierzemy wybieramy najkorzystniejszą 

ofertę. Moi drodzy i tak samo dzisiaj jeżeli co miesiąc rośnie zadłużenie państwa o 9 miliardów czy 



to jest coś dramatycznego, czy to jest coś niedopuszczalnego? Ja chciałbym jeżeli zapytamy też na 

łamach naszej gazety, abyście państwo skomentowali też te lata 2005-2006, bo tak lubimy się 

angażować w tą politykę centralną, tak dużo o niej mówimy wychodzimy jakby z tej polityki 

samorządowej, lokalnej i tak bardzo chcemy wchodzić w te partie, w tę politykę centralną, no to 

może państwo się wypowiecie jako Platforma, jako PiS, że jesteście oburzeni, że państwo się tak 

zadłużyło na sześćset miliardów za czasów Platformy czy dziewięć miliardów teraz miesięcznie. Ja 

myślę że Pani Radna Sobczyk też na łamach nam powie, że jest to , że to martwi ogólnie radnych 

Prawa i Sprawiedliwości w Siemianowicach że rząd że państwo się tak drastycznie i tak szybko 

zadłuża i że to niepokoi i że kolejne pokolenia to będą spłacać, i tak samo myślę pani radna tutaj 

Karina czy pan radny Pan Przewodniczący Gościniak też się wypowiedzą na ten temat, że jesteście 

oburzeni tymi sześciuset miliardami złotych zadłużenia państwa za rządów Koalicji czy Platformy 

Obywatelskiej , bardzo chętnie o to zapytam i jestem naprawdę ciekaw tej odpowiedzi, więc tak na 

przyszłość proponuję, że jak proponujecie te konstruktywne takie dyskusje to rozmawiajmy 

konstruktywnie, a nie używajmy populizmu, bo ja myślę te kilka dekad samorządności, tego 

funkcjonowania w samorządzie już teraz na trochę innym poziomie jesteśmy. Ja sam widzę to, że 

kiedyś naprawdę podchodziłem jak amator, jako taki niedoświadczony radny do paru rzeczy              

i przyznaję się do tego. Popełniałem te błędy wykorzystując samorządowy populizm, którym się 

dzisiaj brzydzę, dlatego moi drodzy pamiętajcie, że z jednej strony to jest Szpital, który jest po 

części nam potrzebny, po części jest trochę kulą u nogi, gdzie wydajemy w kadencji jednej czy 

prawie dwóch wydamy 40 milionów na pokrycie  tych strat. Z drugiej strony moi drodzy jedyna 

szansa jaka była to teraz te dwie kadencje żeby pozyskać jak najwięcej środków zewnętrznych. 

Zobaczcie jeżeli bierzemy kredyt trzydzieści milionów, dwadzieścia pięć na wkład własny to 

zyskujemy sto milionów, dwieście albo dwieście pięćdziesiąt milionów, no więc o czym mówimy, to 

ci radni którzy dzisiaj to kwestionują mówili mi, Rafał trzeba brać te zobowiązania, zaciągać żeby jak

najwięcej środków zewnętrznych pozyskać. No więc zastanówmy się czy chodzi o populizm czy 

chodzi o tak naprawdę konstruktywną dyskusje i konstruktywne i sprawne działanie samorządu.

Pamiętajcie o tym, że samorząd to nie centralna i globalna polityka, ale to tak naprawdę 

poszczególny radny, który odpowiada a przynajmniej powinien odpowiadać za tych mieszkańców, 

reprezentować mieszkańców, którzy go wybrali, aby pomagał w procesie rozwoju miasta, nie aby 

się angażował w wielką politykę, jakby się chciał angażować w wielka politykę to by go popierali 

jako posła jako senatora, żeby reprezentował dany region, dane miasto w Polsce, centralnie a nie 

lokalnie przykładowo w Siemianowicach Śląskich. Oczywiście ważne to jest, reprezentujecie swoje 



partie , i ważne jest to żebyście się angażowali, ale nie przekładajcie tych partii, tych szyldów 

partyjnych, tej polityki na samorząd, bo mieszkańcy tego nie oczekują, mieszkańcy nie chcą tych 

dyskusji, tych przepychanek, tego populizmu, tego teatru. Sprawdźcie sobie ilu ludzi ogląda sesje 

Rady Miasta i czy tak naprawdę warto robić ten teatr i nie warto lepiej się zaangażować w jakieś 

drobne małe działania, może ta ławka, ta latarnia jest mieszkańcowi potrzebna i na pewno cię 

poprze za to i dostaniesz więcej głosów niż za taki jakiś populizm czy za takie jakieś puste slogany, 

które nic nie wnoszą, bo zastanów się ile mieszkańców cię w tej chwili ogląda, i czy taki teatr jest 

potrzebny. Moi drodzy  to tyle oczywiście tu nie chodzi o jakieś złośliwości, o jakieś wielkie emocje, 

ale kiedy człowiek słucha, wie jakie są fakty, sami wiecie jakie są fakty, a czasem ten teatr jest 

naprawdę niepotrzebny. I oczywiście przyjmuję to zaproszenie i chęć współpracy. Myślę, że tutaj 

pani prezydent Agnieszka Gładysz też będzie taką osobą odpowiedzialną i chętnie z radnymi Koalicji

Obywatelskiej wejdzie w taką współpracę. Jeżeli chcecie wspomóc to my oczywiście jesteśmy 

otwarci, czekamy też na wasze propozycje w jaki sposób zmniejszać zadłużenie i w jaki sposób też 

rozwijać miasto. W jaki sposób rozmnożyć grunty w Siemianowicach Śląskich, działki. Myślę, że 

wspólnymi siłami uda nam się jeszcze wiele zdziałać i wiele zrobić. Moi drodzy jeszcze raz dziękuję 

tym, którzy poparli ten budżet i którzy twardo  stąpają po ziemi,  dziękuję moim 

współpracownikom, szczególnie pion finansowy, dziękuję wszystkim pionom, Pani Prezydent 

pierwszej zastępcy Agnieszce Gładysz, Pani Prezydent drugiemu zastępcy Marcie Suchanek-Bijak,  

panu Sekretarzowi Adamowi Skowronkowi, za wzorowe prowadzenie też swoich pionów,za 

przygotowanie tych wszystkich materiałów, które były potrzebne do przygotowania projektu 

budżetu, pionowi finansowemu, naszemu skarbnikowi Heniowi za zaangażowanie pamiętamy          

w modlitwie, dziękuję pani zastępcy Skarbnik Pani Joannie Grzesiok i oczywiście całemu pionowi 

finansowemu, który najwięcej swojego czasu poświęca właśnie na przygotowanie tego projektu, 

dziękuję Radnym, dziękuję wam moi drodzy, przewodniczącemu i przewodniczącemu Komisji 

Finansowo-Budżetowej i tak jak mówię wszystkim radnym za to, że można na was liczyć, że 

wspieracie, realnie podchodzicie do tego co dzieje się w naszym mieście, jeszcze raz bardzo 

dziękuję za zaufanie. 

Pan Adam Cebula Przewodniczący RM

Dziękuje bardzo Panu Prezydentowi. Niestety zawsze się boję tych podziękowań Pana Prezydenta, 

bo Pan Prezydent tak ekspresyjnie przemawia, że tak naprawdę otwiera „Puszkę Pandory”. Żeby 



być uczciwym, ponieważ Pan Prezydent odniósł się do wystąpienia Klubu Koalicji Obywatelskiej to 

Pan Andrzej Gościniak Przewodniczący Klubu zgłosił się do advocem. Obecnie udzielę mu głosu. 

Udzielam głosu Panie Przewodniczący.

Pan Andrzej Gościniak 

Dziękuję bardzo. Proszę być spokojny Panie Przewodniczący, niczego złego nie będzie poza drobną 

uwagą. Ja rozumiem wystąpienia Pana Prezydenta, jak Pan Przewodniczący nazwał ekspresyjne, to 

bywa dobre, nie raz bardzo dobre, a nie raz otwiera „Puszkę Pandory”, ale ja jej nie otworzę, bo nie

ma potrzeby. Chciałem tylko powiedzieć, że Panie Prezydencie, rozumiem Pana podejście. Proszę 

zwrócić uwagę na to, że w moim głębokim przekonaniu zarówno stanowisko Koalicji Obywatelskiej 

jak i dziwne to będzie, ale podobne wrażenie odniosłem jeśli chodzi o stanowisko wygłoszone w 

imieniu Prawa i Sprawiedliwości. Oba były niezwykle merytoryczne i odnosiły się do spraw 

miejskich. Nie było żadnej próby łączenia tego z polityką krajową. Ja się tą polityką nie zajmuję. 

Byłbym bardzo ostrożny na Pana miejscu jeśli mogę jako starszy pan Panu coś zasugerować, 

nadużywania słowa populizm, bo jakby „Puszkę Pandory” otworzyła opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, a jej nie można posądzać o populizm. Regionalna Izba zwraca nam wszystkim 

uwagę, a nie tylko Panu, ale i nam Radnym Klubu Koalicji Obywatelskiej, którzy głosowali za 

przesunięciem i prolongatą przecież tych obligacji o te 14 lat. Żebyśmy uważali, bo od 2022 roku 

możemy mieć kłopoty. Nie mogliśmy tego nie zauważyć, jakkolwiek kończąc już chcę powiedzieć,  

że jestem Panie Przewodniczący, zwracam się teraz do Pana Przewodniczącego Matczaka, 

zaskoczony tym, że Komisja Finansowo- Budżetowa  jako najważniejsza w zakresie budżetu na 

kolejny rok zechciała w ogóle nie zauważyć tej opinii. Odniosłem wrażenie, jakbyśmy mówili o 

dwóch różnych budżetach, ale być może to prywatnie taki mój pogląd. Bardzo dziękuję za 

udzielenie głosu. Panu Prezydentowi życzę wszystkiego dobrego, bo i sobie życzę i miastu tak samo.

Dziękuję bardzo.

Pan Adam Cebula

Szanowni Państwo, mam wniosek formalny, ale tak się złożyło, że ponieważ umożliwiłem advocem 

Panu Przewodniczącemu Gościniakowi to wydaje mi się, że byłoby nieuczciwe, bo również Pani 

Danuta Sobczyk się zgłosiła i tu apeluję do Pana Przewodniczącego Grzegorza Jurkiewicza, aby 



wycofał się z tego wniosku i pozwolił Pani radnej Sobczyk się ustosunkować, a ja ze swojej strony 

obiecuję, że to będzie ostatnie wystąpienie i ogłoszę 10 min przerwę. Czy Pan Jurkiewicz wycofa się

?

Pan Grzegorz Jurkiewicz

Panie Przewodniczący to nie jest miejsce na dyskusję w tym temacie, uchwały zostały podjęte, ale 

jeżeli ma to być już ostatnia wypowiedź to trzymam za słowo. 

Pan Adam Cebula

Bardzo serdecznie Panu dziękuję. Obecnie udzielam głosu, ale też bym prosił o krótkie odniesienie 

się. Pani Przewodnicząca Danuta Sobczyk proszę bardzo. 

Danuta Sobczyk

Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Szanowni Radni bardzo dziękuję zarówno Panu 

Przewodniczącemu jak i Panu Radnemu Jurkiewiczowi za umożliwienie mi szybkiego wystąpienia 

jeszcze. Ja chcę w tym momencie bardzo serdecznie podziękować koledze Radnemu Panu 

Andrzejowi Gościniakowi, Przewodniczącemu, który ma niezwykle duże doświadczenie, szczególnie

w czytaniu budżetu i tu jesteśmy absolutnie zgodni. Zarówno jeden jak i drugi klub przygotował się 

merytorycznie i tutaj nie ma żadnych złych intencji ani żadnych emocji i to chcę bardzo mocno 

podkreślić. Panie Prezydencie, wspieramy Pana, przecież głosowaliśmy za. Proszę nie odnosić 

pewnych krytycznych uwag czy też analizy pewnej do siebie osobiście i o to bardzo, bardzo proszę. 

Dziękuję. 

Pan Adam Cebula podziękował i ogłosił 10 min przerwy.

Przewodniczący Rady Miasta wznowił po przerwie obrady Sesji.



Ad.7 

Podjęcie uchwał w sprawie:

3/XXV/2020 – zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 3/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych.

projekt uchwały:

4/XXV/2020 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Gminą 

Świętochłowice w sprawie realizacji zadania publicznego – organizowania, prowadzenia

i finansowania nauki religii Kościoła Ewangelicko – Augsburskiej w Świętochłowicach dla uczniów 

szkół, dla których organem prowadzącym jest Miasto Siemianowice Śląskie

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 4/XXV/2020



głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Gminą Świętochłowice w sprawie 

realizacji zadania publicznego – organizowania, prowadzenia i finansowania nauki religii Kościoła 

Ewangelicko – Augsburskiej w Świętochłowicach dla uczniów szkół, dla których organem 

prowadzącym jest Miasto Siemianowice Śląskie

projekt uchwały:

5/XXV/2020 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Miastem 

Sosnowiec w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielania świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień

w Sosnowcu w roku 2021

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 5/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Miastem Sosnowiec w sprawie realizacji 



zadania publicznego – udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 

Gminy Siemianowice Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2021

projekt uchwały:

6/XXV/2020 - zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Miastem 

Chorzów w sprawie realizacji zadania publicznego – udzielania świadczeń na rzecz osób 

nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom 

Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie  w roku 2021

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 6/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia pomiędzy Miastem Siemianowice Śląskie, a Miastem Chorzów w sprawie realizacji 

zadania publicznego – udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu 

Gminy Siemianowice Śląskie do Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom

w Chorzowie  w roku 2021

projekt uchwały:

7/XXV/2020 - przekazania dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonywanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice 

Śląskie do Izby Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2021



Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 7/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 

dotacji celowej dla Miasta Sosnowiec na wykonywanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na 

rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice Śląskie do Izby 

Wytrzeźwień w Sosnowcu w roku 2021

projekt uchwały:

8/XXV/2020 -  przekazania dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonywanie zadań z zakresu 

udzielania świadczeń na rzecz osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice 

Śląskie do  Ośrodka Pomocy Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie  w roku 2021

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 8/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/



Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przekazania 

dotacji celowej dla Miasta Chorzów na wykonywanie zadań z zakresu udzielania świadczeń na rzecz

osób nietrzeźwych doprowadzonych z terenu Gminy Siemianowice Śląskie do  Ośrodka Pomocy 

Osobom Uzależnionym i Ich Rodzinom w Chorzowie  w roku 2021

projekt uchwały:

9/XXV/2020 - przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2021

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 9/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2021

projekt uchwały:

10/XXV/2020 - częściowej zmiany uchwały Nr 359/2017 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i ustalania odpłatności 

za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania od opłat, jak również trybu ich pobierania

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za



Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 10/XXV/2020

głosowanie:

za              -          20

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie częściowej 

zmiany uchwały Nr 359/2017 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 30 marca 2017 r.

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 

od opłat, jak również trybu ich pobierania

projekt uchwały:

11/XXV/2020 - częściowej zmiany Uchwały nr 210/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 7 maja 2020 r. w sprawie odstąpienia od dochodzenia należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym z tytułu oddania lokali użytkowych w najem, dzierżawę lub użytkowanie 

przypadających Gminie (Miastu) Siemianowice Śląskie lub jednostkom organizacyjnym, o których 

mowa w art. 9 pkt 3,4 i 13 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U.

z 2019 r., poz. 869 z późn. zm.), w stosunku do podmiotów, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Komisja Rewizyjna – jednogłośnie za

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 11/XXV/2020



głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0             

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie częściowej 

zmiany Uchwały nr 210/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 7 maja 2020 r. w sprawie 

odstąpienia od dochodzenia należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym z tytułu 

oddania lokali użytkowych w najem, dzierżawę lub użytkowanie przypadających Gminie (Miastu) 

Siemianowice Śląskie lub jednostkom organizacyjnym, o których mowa w art. 9 pkt 3,4 i 13 ustawy 

z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (t.j. Dz.U. z 2019 r., poz. 869 z późn. zm.),

w stosunku do podmiotów, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19

projekt uchwały:

12/XXV/2020 - określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie (Miastu) Siemianowice 

Śląskie lub jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób 

uprawnionych do udzielania ulg

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – głosowała następująco:

za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Rewizyjna – jednogłośnie za

Dyskusja:

Pani Małgorzata Gościniak



Pani Agnieszka Gładysz – I Zastępca Prezydenta Miasta

Pani Małgorzata Gościniak

Pani Agnieszka Gładysz - I Zastępca Prezydenta Miasta

Pani Małgorzata Gościniak

Pani Agnieszka Gładysz - I Zastępca Prezydenta Miasta

Pani Małgorzata Gościniak

Pani Agnieszka Gładysz - I Zastępca Prezydenta Miasta

Pani Małgorzata Gościniak

Pani Agnieszka Gładysz - I Zastępca Prezydenta Miasta

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 12/XXV/2020

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           1             

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie (Miastu) Siemianowice Śląskie lub jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu i osób uprawnionych do udzielania ulg

projekt uchwały:

13/XXV/2020 -  ogłoszenia zamiaru połączenia Filii Nr 1 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Anny 

Szaneckiej w Siemianowicach Śląskich z Filią Nr 7 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej

w Siemianowicach Śląskich oraz ogłoszenia zamiaru wprowadzenia zmiany w statucie Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej w Siemianowicach Śląskich 

Opinie Komisji:

Komisja Polityki Społecznej – jednogłośnie za

Komisja Finansowo – Budżetowa – głosowała następująco:



za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – jednogłośnie za

Dyskusja:

Pan Łukasz Rosicki

Pan Grzegorz Jurkiewicza

Pan Adam Cebula

Pan Grzegorz Mól

Pani Marta Suchanek – Bijak - II Zastępca Prezydenta Miasta

Pan Łukasz Rosicki 

Pani Marta Suchanek – Bijak - II Zastępca Prezydenta Miasta

Pan Adam Cebula

Pan Paweł Siegel

Pani Marta Suchanek – Bijak - II Zastępca Prezydenta Miasta

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 13/XXV/2020

głosowanie:

za              -          17

przeciw     -           2

wstrzym.   -           1             

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie  ogłoszenia 

zamiaru połączenia Filii Nr 1 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej

w Siemianowicach Śląskich z Filią Nr 7 Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej

w Siemianowicach Śląskich oraz ogłoszenia zamiaru wprowadzenia zmiany w statucie Miejskiej 

Biblioteki Publicznej im. Anny Szaneckiej w Siemianowicach Śląskich

projekt uchwały:

15b/XXV/2020 /z autopoprawkami/- zmian budżetu miasta na 2020 roku.



Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – głosowała następująco:

za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Rewizyjna - głosowała następująco:

za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Dyskusja:

Pani Beata Gałecka

Pan Jan Nycz

Pani Marta Suchanek – Bijak - II Zastępca Prezydenta Miasta

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 15b/XXV/2020

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu            

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu 

miasta na 2020 roku

projekt uchwały:

16/XXV/2020 -  zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2038

Opinie Komisji:

Komisja Finansowo – Budżetowa – jednogłośnie za

Komisja Rozwoju Miasta i Inwestycji – głosowała następująco:

za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1

Komisja Rewizyjna –  głosowała następująco:

za – 2, przeciw – 0, wstrzym. - 1



Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 16/XXV/2020

głosowanie:

za              -          19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu            

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2038

projekt uchwały:

17/XXV/2020 - częściowej zmiany Uchwały nr 247/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich

z dnia 24 września 2020 r. w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z 

samoobsługowych toalet publicznych na terenie gminy Siemianowice Śląskie

Dyskusja:

Pan Grzegorz Mól

Pan Łukasz Rosicki

Pan Tomasz Nowara

Pani Karina Siwiec – Magielnicka

Pan Paweł Siegel

Pani Małgorzata Gościniak

Pan Adam Skowronek – Sekretarz Miasta

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 17/XXV/2020

głosowanie:

za              -          7

przeciw     -           2

wstrzym.   -           3

8 osób nie brało udziału w głosowaniu          



/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie częściowej 

zmiany Uchwały nr 247/2020 Rady Miasta Siemianowic Śląskich z dnia 24 września 2020 r.

w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z samoobsługowych toalet 

publicznych na terenie gminy Siemianowice Śląskie

Ad. 8

Przyjęcie terminarza Sesji Rady Miasta na rok 2021 i planu pracy Rady Miasta Siemianowic Śląskich 

na I półrocze 2021 r.

Projekty terminarza Sesji Rady Miasta i planu pracy Rady Miasta Siemianowic Śląskich na

I półrocze Radni otrzymali.

Dyskusja:

Pan Paweł Siegel

Pan Adam Cebula

Radny Paweł Siegel zgłosił wniosek formalny o głosowanie en bloc całego segmentu planów pracy. 

Radni Miasta Siemianowic Śląskich nie mieli zastrzerzeń do wniosku Radnego Pawła Siegel. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Radnego Pawła Siegel o głosowanie  

en bloc nad terminarzem Sesji Rady Miasta na rok 2021, planem pracy Rady Miasta na I półrocze 

2021 r. oraz terminarzami i planami pracy Komisji na I półrocze 2021 roku

głosowanie:

za              -           19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu           

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/



Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła wniosek Radnego Pawła Siegel

o głosowanie en bloc nad terminarzem Sesji Rady Miasta na rok 2021, planem pracy Rady Miasta 

na I półrocze 2021 r. oraz terminarzami i planami pracy Komisji na I półrocze 2021 roku.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie na rok 2021 terminarza Sesji Rady 

Miasta, planu pracy Rady Miasta na I półrocze 2021 roku, terminarzy i planów pracy Komisji na

I półrocze 2021 roku

głosowanie:

za              -           19

przeciw     -           0

wstrzym.   -           0

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu            

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta przyjęła na rok 2021 terminarz Sesji Rady 

Miasta, plan pracy Rady Miasta na I półrocze 2021 roku, terminarze i plany pracy Komisji na

I półrocze 2021 roku

Ad. 10

Sprawy informacyjne.

Przewodniczący Rady Miasta w sprawach informacyjnych:

- poinformował, iż Rada Miasta Siemianowic Śląskich zobowiązana jest powołać Komisję Uchwał na

2021 rok

- odczytał rejestr złożonych przez Radnych Rady Miasta interpelacji i zapytań

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie powołanie Komisji Uchwał na rok 2021

w składzie: Aleksandra Krążek, Barbara Patyk – Płuciennik, Bartłomiej Pieczykolan, Tomasz Nowara,

Łukasz Rosicki

głosowanie:

za              -           19

przeciw     -           0



wstrzym.   -           0

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu            

/głosowanie imienne stanowi załącznik protokołu/

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta powołała Komisję Uchwał na rok 2021

w powyższym składzie.

Przewodniczący Rady Miasta w sprawach informacyjnych poinformował o:

- apelu miasta Chorzów dotyczącego Parku Śląskiego,

- piśmie wspólników MPGKiM Sp. z o. o., 

- możliwości odbioru kalendarzy na rok 2021 oraz życzeń od firmy Aqua Sprint.

Ponadto w sprawach informacyjnych głos zabrali:

Pan Andrzej Gościniak – w imieniu klubu Koalicji Obywatelskiej złożył gratulacje dla Pani Joanny 

Grzesiok w związku z powołaniem na funkcję Zastępcy Skarbnika Miasta

Pani Agnieszka Gładysz z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia złożyła życzenia 

świąteczne i noworoczne.

Pan Adam Cebula poinformował, że zostanie zwołana Komisja Finansowo – Budżetowa oraz sesja 

Rady Miasta w sprawie wyboru Skarbnika Miasta.

Pani Karina Siwiec – Magielnicka zaapelowała aby sesja Rady Miasta dotycząca wyboru Skarbnika 

Miasta odbyła się nie wcześniej niż o godzinie 15:00

Pan Adam Cebula z okazji Świąt Bożego Narodzenia złożył życzenia świąteczne.

Ad. 10

Przewodniczący Rady Miasta Pan Adam Cebula zamknął XXV/2020 Sesję Rady Miasta Siemianowic 

Śląskich  VIII kadencji.

Sesja zakończyła się o godz. 16:42

Protokołował:

Adrian Zjawiński


